主旨: Report on the Transportation Survey Conducted by HKUST Staff Association 往返大學交通調查報告

從: HKUST Staff Association < staff@ust.hk>

日期: 18/3/2016 17:29

到: <staff-association-news-list@ust.hk>



## **Public Transportation Survey: Report of Findings**

(Chinese version follows English one.)

In view that many colleagues are very concerned with the public transport to/from HKUST, in particular the frequency and waiting time, the HKUST Staff Association has conducted an online survey from 5 to 15 Feb 2016 to collect staff's feedback and comments. 705 responses were received. The results have been presented to officials of the Transport Department and Campus Services Office at the meeting on 17 Feb 2016.

Please refer to the following web page for the findings of the survey: http://staff.ust.hk/news/Survey on Public Traffic at HKUST.pdf

For details of the meeting summary, please visit this link: http://staff.ust.hk/news/Review\_on\_Public\_Transportation\_for\_HKUST.pdf

We thank all colleagues who have participated in the survey for your valuable suggestions. If colleagues have any further views or suggestion, please feel free to email us at staff@ust.hk. Thank you.

HKUST Staff Association 18 March 2016

-----

## 香港科技大學教職員協會 往返大學交通調查報告

鑑於不少同事非常關注往返科大的公共交通服務,當中尤以班次及輪候時間為甚,科大教職員協會於2016年2月5日至15日期間進行了網上問卷調查,收集同事的回應及意見。問卷錄得705同事回應。本會與學生會及校園服務處已跟運輸署舉行會議,檢討公共交通問題及解決辦法。

## 調查結果見下列網頁:

http://staff.ust.hk/news/Survey\_on\_Public\_Traffic\_at\_HKUST.pdf

會議簡報請瀏覽以下網址: http://staff.ust.hk/news/Review\_on\_Public\_Transportation\_for\_HKUST.pdf

我們感謝所有參加調查的同事的寶貴建議,如同事有進一步意見或建議,歡迎電郵我們(staff@ust.hk).謝謝大家。